
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 1. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1463

Kan ministeren oplyse, hvor meget protein dansk landbrug producerer i menneskeføde i

dag (altså hvor dyrefoder ikke medregnes), og hvor meget man ville kunne producere,

hvis man bibeholdt samme arealanvendelse, men omlagde til proteinholdige vegetabilske

fødevarer til mennesker, f.eks. grøntsager og bælgfrugter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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